
معروف محبوب ترین والیبالیست جهان

با اعلام فدراسیون جهانی والیبال، سعید معروف با 
1/9  میلیون دنبال کننده موفق شده در بین بازیکنان 
والیب��ال بیش��ترین تعداد دنبال کنن��ده را به نام خود 
کند. فدراس��یون جهانی والیبال در گزارشی به تعداد 
دنبال کنندگان اینس��تاگرام بازیکنان والیبال پرداخته 
و ورود »نوتس��ارا تومکوم« بازیک��ن زن تایلندی را به 
جمع یک میلیونی های اینستاگرام تبریک گفته است. 
در ابتدای این لیس��ت، نام س��عید مع��روف به عنوان 
بازیکنی که دارای بیشترین تعداد دنبال کننده )فالوئر( 
در اینس��تاگرام است دیده می شود. ملی پوش والیبال 
ایران ب��ا 1/9 میلیون دنبال کنن��ده در بین بازیکنان 
والیبال بیشترین دنبال کننده را به نام خود کرده است. 
پس از معروف، »آلیسا والدز« بازیکن زن فیلیپینی با 
1/3 میلیون دنبال کننده در رده دوم بیش��ترین تعداد 
دنبال کننده در فضای مجازی قرار دارد. نام سیدمحمد 
موس��وی، ملی پوش والیبال ایران هم در این فهرست 
دیده می ش��ود؛ محمد موسوی هم موفق شده بیش از 
یک میلیون دنبال کننده کسب کند و اکنون 1/1 میلیون 
دنبال کننده در اینستاگرام دارد. لازم به ذکر است در 
بین بازیکنان والیبال تنها ۸ بازیکن موفق ش��ده اند به 

بیش از یک  میلیون فالوئر برسند. 

رسانه کره ای: ایران اصلی ترین
رقیب ما است

روزنامه چوس��ان در گزارش��ی از سختی رویارویی 
مقابل تیم  ملی کش��ورمان نوشت و از ایران به عنوان 
اصلی تری��ن رقی��ب برای صع��ود نام برد. ب��ه گزارش 
فارس، س��ایت چوس��ان ایبلو در گزارشی قرعه کشی 
انتخاب��ی جام جهانی 2022 قطر را بررس��ی کرد و از 
تیم  ملی کشورمان به عنوان اصلی ترین رقیب نام برد. 
پرتیراژترین روزنامه کشور کره جنوبی نوشت: اصلی ترین 
رقیب ما در این گروه ایران است. تیمی که در 3 دوره 
اخیر انتخابی جام جهانی با آن هم گروه بودیم. فوتبال 
ایران برای تماش��اگران ما خیلی خوشنام نیست. آنها 
به دلیل اینکه بازیکنانی با ش��رایط بدنی خیلی خوب 
مث��ل بازیکنان اروپایی در اختیار دارند، بازی دفاعی و 
خس��ته کننده ارائه می دهند. ع��لاوه بر آن مهاجمانی 
دارند که بس��یار فرصت طلب هستند و می توانند کار 
را تمام کنند. چوس��ان ادامه داد: سردار آزمون بازیکن 
زنیت س��ن پترزبورگ بسیار خطرناک است و مدافعان 
ما نباید از او غافل ش��وند. اگر ای��ران گل اول را بزند، 
س��قوط و باخت ما را می توان متصور ش��د. این رسانه 
کره ای نوش��ت که دیگر رقیبان این تیم در بازی های 
اخیر کمترین میزان امتیاز را کس��ب کرده اند. آنها در 
مرحله انتخابی قبلی با لبنان روبه رو شدند و توانستند به 
یک برد و یک تساوی دست یابند. البته کره ای ها معتقد 
بودند با توجه به شرایط سفر شاید اگر در گروه دیگری 
قرار می گرفتند اوضاع برای ش��ان بهتر بود. چوسان در 
این باره نوش��ت با توجه به حضور ژاپن و عربستان در 
آن گروه، جدال ها در آن گروه نیز بس��یار سخت است 

و تفاوتی بین 2 گروه وجود ندارد. 

اعزام جهانفکریان به المپیک
قطعی شد

ب��ا اعلام رئی��س فدراس��یون وزنه برداری، پریس��ا 
جهانفکریان در المپیک ش��رکت می کند. علی مرادی 
پس از دیدار با بانوی المپیکی وزن مثبت ۸7 کیلوگرم 
کشور تصریح کرد: فدراسیون بلافاصله پس از اطلاع از 
کسب این سهمیه، اقدامات خود را برای بررسی وضعیت 
سلامت جهانفکریان با توجه به عمل جراحی اخیر روی 
تاندون کتف وی آغاز کرد. به گفته مرادی، بر اس��اس 
اظهارنظر پزشک جراح مبنی بر آمادگی جهانفکریان 
برای شروع فیزیوتراپی و تمرینات آمادگی، وی از چند 
روز آینده تحت نظر پزشک و مربیان تیم  ملی در اردو 
حض��ور خواهد یافت. رئیس فدراس��یون توضیح داد: 
اقدامات لازم برای انجام تست PCR، تزریق هر دو دوز 
واکسن کرونا، هماهنگی با آژانس مبارزه با دوپینگ و 
سایر امور اداری و اجرایی برای اعزام یازدهمین بانوی 
المپیکی کشور در حال انجام است. فدراسیون جهانی 
نام پریسا جهانفکریان را به عنوان جایگزین ورزشکاران 
انصرافی از کش��ور ساموآ، در لیست دارندگان سهمیه 

حضور در این بازی ها اعلام کرد. 

رونالدو دست به دامن یوونتوس شد
فوق س��تاره پرتغالی خواهان تمدید ق��راردادش با 

یوونتوس شد. 
نش��ریه »گاتزت��ا دلو اس��پورت« ایتالی��ا خبر داد 
کریس��تیانو رونالدو، فوق س��تاره پرتغالی از مسؤولان 
باشگاه یوونتوس درخواست کرده قراردادش را تمدید 

کنند. 
این درخواس��ت رونالدو در حالی اس��ت که از ماه 
گذش��ته ش��ایعات زیادی مبنی بر جدایی این بازیکن 
از یووه مطرح می شد. قرارداد اسطوره پرتغالی تا سال 

2022 با یوونتوس اعتبار دارد. 
گفته می شود دس��تمزد بالای 31 میلیون یورویی 
رونالدو باعث ش��ده مس��ؤولان باش��گاه یوونتوس به 
 دنب��ال فروش این بازیک��ن قبل از اتم��ام قراردادش

باشند. 
طبق آخرین گزارش ها رونالدو مشتری ندارد و هیچ 
تیمی حاضر نیس��ت برای ابرستاره 37 ساله دستمزد 
نجومی 31 میلیون یورویی در هر سال پرداخت کند، 
به همین خاطر رونال��دو خواهان تمدید قراردادش با 

یووه شد.

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
در نتیجه اگر استراماچونی سال گذشته 
با الغرافه به توافق می رسید، فیفا مبلغ این یک سال را از غرامت 
استقلال به استراماچونی کسر می کرد و سرمربی ایتالیایی با اطلاع 

از این موضوع، چنین کاری را انجام نداد. 
مشابه این اقدام را »مارک ویلموتس« هم انجام داد. سرمربی 
بلژیکی بعد از فس��خ قرارداد خود با فدراس��یون فوتبال، حکم 
محکومیت 6/2 میلیون یورویی بابت قراردادش تا س��ال 2022 

گرفته است و به همین دلیل در این مدت هیچ پیشنهادی را قبول 
نکرده و احتمالا تا جام جهانی 2022 قطر هم بیکار می ماند تا یک 
سنت هم از غرامت ایران به این مربی کم نشود. از دیگر مصادیق 
این ماجرا، قرارداد »ماریو بودیمیر« با پرسپولیس بود که بعد از 
جدایی از این تیم و رفتن به لیگ کرواسی، قرارداد بسیار ناچیزی 

با تیم جدیدش در کرواسی منعقد کرد تا عملا چیزی از غرامت 
دریافتی از پرسپولیس کسر نشود و در عوض در کشورش تقریبا 
رایگان بازی کرد. بی اطلاعی مدیران ایرانی و استفاده نکردن از 
حقوقدان های ورزشی هنگام عقد قرارداد بازیکنان و مربیان و از 
همه مهم تر بدعهدی در پرداخت تعهدات، از مهم ترین عواملی 

است که ایران را به بهترین گزینه برای خارجی ها بدل کرده تا 
بعد از چند ماه حضور به علت دریافت نکردن حقوق شان، براحتی 
به فیفا شکایت کنند و در دوران استراحت و بیکاری، به غرامت 

هنگفتی دست یابند. 
ح��الا انتظار م��ی رود در دولت جدید که ب��زودی کارش را 
آغاز می کند، مدیران بالا دس��تی و میانی باسوادی بر صندلی ها 
بنشینند تا دست کم شاهد تکرار چنین پدیده های تاسف آوری، 

دیگر نباشیم.

مزد بدون کار

مثبت شدن تست کرونای یک المپیکی در فرودگاه ژاپن
مقام��ات وزارت بهداش��ت ژاپن یکش��نبه گفتند آزمایش کرونای یک ورزش��کار تیم المپیک صربس��تان پس از ورود به ژاپ��ن برای حضور در 
بازی های توکیو، مثبت شد. این ورزشکار 30 ساله عضو تیم  ملی روئینگ است که نمونه او روز شنبه پس از ورود به فرودگاه هاندا مثبت شده 
و این ورزش��کار به قرنطینه رفته اس��ت. ۴ ورزش��کار دیگر هم که همراه این قایقران کرونایی بودند، به محلی در نزدیکی فرودگاه منتقل شدند. 

ماجرای واگذاری یکی از س��اختمان های 
ش��هرداری تهران به فدراسیون فوتبال از 
اتفاقات جنجالی اخیر بود که در شورای شهر با وجود مخالفت 
برخی اعضا در نهایت تصویب ش��د. پس از توقیف س��اختمان 
فدراسیون فوتبال توس��ط شستا به دلیل عدم پرداخت بدهی 
حاصل از قرارداد مارک ویلموتس، رئیس جدید فدراسیون فوتبال 
جلساتی را با شهردار تهران برگزار کرد و پس از آن گفته شد که 
شهاب الدین عزیزی خادم از پیروز حناچی درخواست کرده یک 
ملک مناسب به این مجموعه در مدت کوتاه باقیمانده از دوره 
مدیریت شهری اختصاص دهد. شهرداری که بدون موافقت شورا 
نمی تواند نسبت به واگذاری املاک بدون انجام مراحل و تشریفات 
قانونی اقدام کند، لایحه واگذاری یکی از املاک واقع در مناطق 
شمالی تهران با پلاک ثبتی 1313 و 1312 را به صحن شورای 
شهر برد و با وجود مخالفت تعدادی از اعضای شورای پنجم و 
در غی��اب برخی دیگ��ر از اعضا، در نهایت این لایحه با 10 رأی 
موافق به تصویب رسید. قرار است این ملک بدون انجام تشریفات 
قانونی واگذاری املاک شهرداری با مجوز ویژه شورای شهر پنجم 
به صورت 25 درصد نقد و اقساط 5 ساله به فدراسیون فوتبال 
واگذار شود تا به این شکل بخشی از خسارت ناشی از قرارداد مارک 
ویلموتس بلژیکی و توقیف ساختمان فعلی فدراسیون جبران شود. 

دلیل مخالفت اعضای شورای شهر چیست؟ ■
در این بین اما برخی اعضای فعلی ش��ورای ش��هر با لایحه 
ارائه شده از جانب شهردار برای کمک به فدراسیون فوتبال مخالف 
هس��تند. علی اعطا، سخنگوی شورای شهر و یکی از مخالفان 

جدی این لایحه می گوید: »چرا 
در این جلس��ات پایانی و با این 
سرعت همکاران در شهرداری 
می خواهن��د مجوزهایی را که 
شبهه برانگیز است از شورای شهر 
بگیرند؟ این موضوع برای دریافت 
مجوز ترک تشریفات برای فروش 
است و می خواهند مزایده برگزار 
نشود و با شرایط خاص ملکی را 
به فدراسیون فوتبال بدهند. با 

چه منطق و توجیهی می خواهیم با فوریت، امتیاز ویژه ای از طریق 
صحن شورای شهر به یک مجموعه بدهیم؟«

تعجیل شهرداری در ماه های آخر فعالیت ■
موضوع قرارداد ویلموتس و خس��ارت فدراس��یون فوتبال 
مس��اله جدیدی نیست که مرتبط به هفته ها یا ماه های اخیر 
باش��د اما چرا ش��هرداری تهران در ای��ن مقطع خاص چنین 
تصمیمی گرفته و این لایحه را با وجود مخالفت اعضای شورا 
به صحن ارجاع می دهد؟ با توجه به اتمام دوره فعالیت ش��ورا 
و ش��هردار فعلی تهران در تابستان جاری و ملاقات های اخیر 
رئیس فدراس��یون و شهردار تهران در دفتر شهرداری و دیدار 
خصوصی در ضیافت مرکز ملی فوتبال، اعضای شورا درباره اصرار 
شهرداری بر انجام این واگذاری با ابهامات زیادی مواجه هستند. 
از سوی دیگر اعضای جدید شورای شهر نیز که پس از ورود به 
شورا در انتخابات اخیر برای تصدی مسؤولیت مدیریت شهری 

تهران آماده می شوند به اینگونه 
واگذاری های غیرمعمول و خارج 
از روال همیش��گی معت��رض 
هستند. ناصر امانی، عضو شورای 
ششم ش��هر تهران که بتازگی 
و پس از انتخاب��ات 2۸ خرداد 
به ش��ورا راه یافت��ه در این باره 
عنوان می کند: »لایحه جنجالی 
واگذاری ملک شهرداری تهران 
ب��ه فدراس��یون فوتب��ال که با 
س��وء مدیریت مدیران وابس��ته به دولت فعلی به ورشکستگی 
افتاده با تسهیلات 5 ساله مطرح شده که حتی از جانب اعضای 
شورای فعلی شهر هم مورد اعتراض قرار گرفته است. لایحه ای 
را تصوی��ب کرده اند که یک ملک را به فدراس��یون فوتبال به 
ص��ورت خاص و بدون رعایت تش��ریفات لازم واگذار کنند تا 
خس��ارت ناش��ی از قرارداد با یک مربی خارجی جبران شود؟ 
آیا این اقدام عام المنفعه است یا حاصل ملاقات های سیاسی و 
سفارش شهردار تهران آن هم در حالی که خود اعضای شورا 
می گویند با تاکید ش��هردار این لایحه به صحن شورا رسیده 
اس��ت؟ واگذاری ملک ش��هرداری در این مقطع که پایان کار 
شورا و مدیریت شهری فعلی است ابهامات قابل توجهی دارد 
که باید به آن رسیدگی شود. اگر قصد کمک و حمایت داشتند 
چرا در هفته های پایانی و با وجود مخالفت تعدادی از اعضای 

شورا دست به چنین اقدامی زده اند؟«

دردسر جدید برای فدراسیون فوتبال؟ ■
در ضرورت حل مشکلات فعلی فدراسیون فوتبال که ناشی 
از قرارداد مارک ویلموتس بوده و همچنان ادامه خواهد داشت، 
تردیدی وجود ندارد اما برای حل این مشکلات باید از روش ها 
و ابزارهای قانونی اس��تفاده ش��ود. به طور مثال واگذاری یا در 
اختیار گذاشتن زمین های وزارت ورزش در مجموعه آزادی به 
فدراس��یون های ورزشی از جمله اقدامات مفید و تاثیرگذاری 
بوده که همواره مورد حمایت قرار گرفته اما واگذاری یک ملک 
ارزشمند متعلق به شهرداری تهران آن هم در مناطق ویژه شمال 
شهر برای جبران خسارت قرارداد مارک ویلموتس با استفاده 
از لابی های سیاسی و بدون رعایت تشریفات مرسوم و متداول 
قانونی، نه تنها مش��کلی از فدراسیون حل نخواهد کرد بلکه با 
توجه به مخالفت های مطرح شده در روزهای گذشته و پس از 
ورود اعضای جدید شورا و انتخاب شهردار جدید تهران مشکلات 
تازه ای به دردس��رهای قبلی فدراسیون اضافه می کند. بدون 
تردید بخش قابل توجهی از شهروندان هم راضی به واگذاری 
املاک ارزش��مند تهران به یک فدراسیون خاص با تسهیلات 
و مساعدت های ویژه نیستند. در حالی که بسیاری از مراکز و 
نهادهای عام المنفعه مثل خانه های سالمندان، مراکز نگهداری 
از کودکان بی سرپرست یا حتی معلولان در سطح پایتخت با 
مشکلات عدیده در زمینه تامین ملک مناسب مواجه هستند 
شاهد چنین واگذاری هایی در فدراسیون فوتبال هستیم. باید 
دید در نهایت با توجه به میزان اعتراض های وارده در ماجرای 

واگذاری این ملک چه اتفاقاتی رخ خواهد داد.

ماجرای جنجالی واگذاری ساختمان شهرداری به فدراسیون فوتبال با سفارش شهردار

جبران خسارت ویلموتس یا دردسر جدید برای فوتبال؟
گزارش

نگاه

   تیم مجیدی هفته قبل مقابل تیم منصوریان به تساوی بدون گل 
دست پیدا کرد؛ دیداری که در پایان اعتراض استقلالی ها را به نحوه 
داوری در پی داشت. عملکرد ۲ تیم در این بازی را چگونه دیدید؟

به نظر من استقلال می توانست 3 امتیاز بازی را کسب کند. شاید 
آن گل را آفساید اعلام نمی کردند، استقلال به برد می رسید. تیم 
آلومینیوم برای اینکه خودش را بالا بکشد، یک بازی بسته، محکم 
و با قدرت انجام داد. از طرفی استقلال احتیاج به 3 امتیاز داشت و 
حملات زیادی را طرح ریزی کرد که البته اراکی ها نیز در ضدحملات 
خطرساز  شدند. آلومینیوم آمده بود نبازد و یک امتیاز را دشت کند. 
فکر می کنم اگر اس��تقلال آرامش خود را حفظ کند، می تواند به 
موفقیت های بیشتری دست یابد. البته اشتباهات داوری هم در نتیجه 

به دست آمده تأثیرگذار بود. باید بگویم امان از اشتباهات داوری. 
   خداداد افش�اریان به عنوان عضو هیأت رئیس�ه فدراسیون در 
برنامه ای حاضر ش�د و درباره داوری این بازی نظراتی داد. او نظر 
داور مسابقه را تأیید و اعلام کرد داور اشتباهی انجام نداده است. 
حال سؤال این است: آیا اشتباهاتی که باعث شده صدای اعتراض 

بازیکنان تیم های دیگر هم در بیاید، سهوی است؟
تکنولوژی به قدری پیشرفت کرده که تشخیص اینکه این گل 
آفساید بوده یا نه کار سختی نیست. حالا به هر صورت ما با این دید 

نگاه می کنیم که اشتباه سهوی بوده است. نکته مهم تر این است که 
استقلال به عنوان تیمی بزرگ و قدرتمند باید تلاش کند صاحب 
موقعیت های گل بیشتری شود که با یک اشتباه داوری مشکلی برای 
کسب 3 امتیاز نداشته باشد. در بحث داوری همیشه مشکلاتی وجود 
دارد اما اگر تیم به گل های بیشتری برسد، دیگر سوت های اشتباه 

داور باعث از دست رفتن امتیاز نمی شود. 
   فردا استقلال با تراکتور بازی دارد. با وجود اینکه تبریزی ها از 
شرایط آرمانی به دور هستند اما بازی های این ۲ تیم همیشه پرگل 

و جذاب بوده است؛ این بازی را چطور می بینید؟
اس��تقلال بازی س��ختی مقابل تراکتور دارد. تراکتور همیشه 
مقابل تیم ما خوب بازی کرده  اس��ت و تیم جوانی دارند. این تیم 
چند بازیکن خود را مقابل اس��تقلال در اختیار ندارد اما این دلیل 
نمی شود ما حتما برنده این دیدار باشیم. قطعا مشکلاتی برای تیم 

ما به وجود خواهند آورد. 
   مالک باش�گاه تراکتور باز هم دست به تغییر مربی زد و فیروز 
کریمی، جانشین رسول خطیبی در تراکتور شد؛ به نظر شما با وجود 
این همه تغییر در کادر فنی، تراکتور به موفقیتی دست پیدا می کند؟

تیم خصوصی اس��ت و مالک آن تشخیص می دهد چه کسی 
سرمربی تیمش باشد اما تغییرات، جابه جایی ها و عدم ثبات هیچ  

وقت این اجازه را به شما نمی دهد یک تیم توانمند داشته باشید. 
البته آقای کریمی مربی کاربلد و باتجربه ای است و می تواند موفق 
ش��ود و مشکلات این تیم را کمتر کند. حضور آقای کریمی روی 

نیمکت تراکتور می تواند برای استقلال مشکل ساز شود. 
   به نظر ش�ما با توجه به فشار هواداران، باشگاه باید با میلیچ و 

دیاباته تمدید کند؟
من 2 هفته پیش هم درباره این 2 بازیکن صحبت کردم و منجر 
به اعتراض هواداران هم شد اما واقعا پول دادن بابت بازی کردن میلیچ 
و دیاباته که این فصل عملکرد خوبی نداشتند، جز ظلم و اجحاف 
در حق باش��گاه نیست. دیاباته و میلیچ بیش از 6-5 بازی برای ما 
بازی نکرده اند و محمد نادری، ارسلان طاهری و مهدی قائدی جور 
این 2 بازیکن را کشیدند. به نظر من این 2 بازیکن به درد استقلال 
نمی خورند. اگر به فکر آوردن بازیکن خارجی هستیم، باید به فکر 

خرید بازیکنانی در سطح مامه تیام، سرور جپاروف و... باشیم. 
   شما سابقه حضور در آکادمی باشگاه استقلال را دارید. بتازگی 
محمدرضا مهران پور، پیشکسوت تیم جانشین ناصر فریادشیران، 

مدیر آکادمی استقلال شد؛ این انتخاب را چطور می بینید؟
به آقای مهران پور تبریک می گویم و امیدوارم در آکادمی موفق 
باش��د. به نظر م��ن او توانش را دارد. البته اگر اف��رادی که اطراف 

آکادمی و دنبال گرفتن پست و مقام هستند، اجازه بدهند ایشان 
کارش را انجام دهد. 

   کمی هم درباره تیم  ملی صحبت کنیم. به نظر فدراسیون فوتبال 
بهترین تصمیم را گرفت که با دراگان اسکوچیچ تمدید کرد.

سؤال من این است که اصلا برای چه می خواستند اسکوچیچ 
را بردارند؟ شما هر مربی خوب خارجی هم که بیاورید، قطعا زمان 
می خواهد تا نفراتش را بشناسد و بخواهد موفق عمل کند. مربی ای که 
توانست از ۴ بازی به ۴ برد دست پیدا کند، هم از نظر روحی- روانی 
و هم از نظر شناخت بهترین گزینه بود و تصمیم درستی هم گرفتند. 
   قرعه ایران به نظر بهترین قرعه شد. ارزیابی شما از هم گروهی 

با لبنان، عراق، سوریه، کره جنوبی و امارات چیست؟
هر تیمی که بخواهد به جام جهانی صعود کند، فرقی نمی کند با 
چه تیم هایی هم گروه می شود، باید پیروز شود تا به این مهم دست 
پیدا کند. البته عراق، سوریه و کره جنوبی تیم های آسانی نیستند 
و نباید آنها را دست کم بگیریم. عراق و سوریه همیشه ما را اذیت 
کرده اند و کره هم که همیش��ه یک تیم قوی مقابل ما بوده است. 

اتفاقا ما همیشه در گروه سخت بهتر عمل کرده ایم. 
   به جام جهانی صعود می کنیم؟

با این تیمی که داریم باید براحتی از گروه مان صعود کنیم.

گفت وگوی »وطن امروز«  با صادق ورمزیار پیش از بازی حساس استقلال - تراکتور

امان از اشتباهات داوری

دوشنبه 1۴ تیر 1۴۰۰
وطن امروز     شماره 3۲5۰

]  مارکا   [

شانسی نبود
]   کوریره  [

استاد ایتالیا
]  موندودپورتیوو   [

]  گاتزتا  [پیانیچ و اومتیتی آزاد  می شوند

]  اسپورت  [مانچو ما را به ویمبلی می برد

انریکه ستاره اسپانیا

زهره فلاح زاده: تیم استقلال در هفته بیست و پنجم مقابل 
آلومینیوم اراک به تساوی بدون گل دست یافت و حالا 
تیم مجیدی باید فردا )سه شنبه( مقابل تراکتوری قرار 
گیرد که فیروز کریمی بتازگی جانشین رسول خطیبی 
در این تیم شده است. تراکتوری ها در این فصل حال و 
روز خوشی ندارند و از کسب سهمیه آسیایی باز مانده اند، 
البته  بازی های استقلال و تراکتور همیشه جذاب و پرگل 
بوده و باید دید در دیدار فردا هم این اتفاق خواهد افتاد 
 ی�ا خیر. »وطن امروز« درباره عملکرد اس�تقلال و بازی

پیش روی این تیم مقابل تراکتور با صادق ورمزیار، مربی 
و بازیکن سابق آبی ها گفت وگو کرده است. 


